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Van	de	redactie	
	

Om inspiratie op te doen om een voorwoord in de Boeselijn te schrijven is het wel 
eens makkelijk om terug te grijpen naar eerdere uitgave van de Boeselijn. 
En wat wil nu het geval: we kunnen bijna hetzelfde stukje gebruiken als vorig jaar! 
Zou u het merken? Wij hopen natuurlijk van wel. 
 
Waar schreven wij vorig jaar over? Ja, ook over het weer. Ook in 2012 wilde het 
niet vlotten met de zomer.  Het voorjaar was ook nat en koud. Toch zegt ons 
geheugen dat het niet zo erg is geweest als dit jaar, want nu  is het toch wel heel 
erg slecht….. 
Ja en zo gaat het gesprek altijd maar weer over het weer! En met de vakanties in 
het verschiet verlangen we extra naar zonnige dagen met zwoele avonden. Die 
kunnen niet lang genoeg duren. 
 
Vorig jaar schreven wij over de geslaagden in onze dorpen. Ook nu kunnen wij 
een aantal inwoners feliciteren met het behalen van hun diploma. Afgelopen week 
konden we aan de vlaggen met tas zien wie geslaagd zijn voor hun eindexamen. 
Misschien komen er net voor het verschijnen van de Boeselijn nog enkele bij die 
geslaagd zijn voor hun herexamen.  
Wij willen iedereen die geslaagd is van harte feliciteren. En mocht je er toch niet 
bij staan: meld het en wij plaatsen in september alsnog een felicitatie! 
 
Wij ontvingen een bericht van Yolanthe, een trouwe lezeres om te vertellen dat zij 
geslaagd is voor haar studie als muziektherapeut en van plan is een bedrijfje op te 
zetten en hier verder professioneel mee aan de slag wil gaan. Yolanthe alsnog 
van harte en leuk dat ook jij in ons lijstje van geslaagden komt te staan. Hierbij 
willen wij je ook uitnodigen om je een keer te presenteren in de Boeselijn en te 
laten weten wat jij voor Lijnden kunt betekenen als muziektherapeut. 
Ons buurtblad kan op deze wijze ook een podium zijn voor kleine startende 
ondernemers. Ongemerkt wonen in Lijnden en Boesingheliede mensen die als 
zelfstandige een bedrijfje runnen, waarvan nog niemand gehoord heeft. Vaak gaat 
het hier over niet-doorsnee activiteiten, waarvan het leuk is om iets meer te weten 
te komen. Heeft er iemand interesse om zich te presenteren, laat het ons weten.  
 
Nu we het er toch over hebben: U weet dat wij graag kopij ontvangen over van 
alles wat u maar met u dorpsgenoten wilt delen en bespreken. Een belevenis, 
hobby, leuk beroep en wilt u iemand feliciteren…... wij laten ons graag verrassen 
door uw bijdragen!  
 
 

 
 

 
Wederom een aankondiging voor de jaarvergadering van onze dorpsraad. Dit jaar 
opnieuw in juli en wel op woensdag 3 juli. In de bijdragen van onze eigen 
secretaresse Inge Visser kunt u lezen over het wel en wee van de dorpsraad, over 
de Vluchthaven en over de nieuwe bestuursleden die hard nodig zijn als de 
dorpsraad wil blijven functioneren. Opnieuw is het spannend wat de toekomst voor 
ons dorpshuis gaat brengen. Laat u volgende week woensdag bijpraten over alles 
wat u moet en wilt weten mbt ons eigen dorp.  
 
Verder is het jammer dat het laatste geluidsmeetpunt van de Haarlemmermeer 
van het dak van de familie van Daalen is verdwenen. 
 
Deze Boeselijn heeft nog een primeur: de nieuwe voorzitster van toneelvereniging 
Genesius stelt zich voor. Welkom Annet! 
Monique Thomas is na vele jaren gestopt de kar te trekken van haar clubje. In de 
Boeselijn gaan wij haar vrolijke en gezellige stukjes missen, want als er iemand 
beeldend kan schrijven is het Monique wel. Waar zij deze hilarische anekdotes 
soms vandaan haalde..  moet wel van het toneel zijn geweest. 
 
Tot slot voor iedereen een mooie zomer.  
Prettige vakantie en tot in september. 
 
Veel leesplezier in uw Boeselijn 
De redactie 
 
 
 
 

 

BEDANKT 
Dit is alweer de laatste editie van het seizoen. 

Wij gaan nu van de zomervakantie genieten. 

Graag willen we alle adverteerders en donateurs bedanken dat zij het ons 

 mogelijk maken om ons buurtblad de Boeselijn te maken. 

Kunnen wij in september weer op u rekenen? 
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Nieuw	bestemmingsplan	
 
Tot 4 april jl. was de mogelijkheid om zienswijzen in te 
dienen tegen het ontwerpbestemmingsplan. Bij de 
gemeente zijn 52 zienswijzen binnengekomen. Inmiddels 
heeft iedereen die een zienswijze heeft ingediend van de 
gemeente een brief gehad (gedateerd op 17 mei 2013) met 
daarbij de “Nota van zienswijzen bestemmingsplan ‘Lijnden’”. 
In deze nota, dat hoort bij het raadsvoorstel voor vaststelling van het 
bestemmingsplan ‘Lijnden’, zijn alle zienswijzen (soms samengevat) beschreven 
met daarbij soms een samenvatting van de zienswijze, de reactie van de 
gemeente op de inhoud van de zienswijze en de conclusie van de gemeente. De 
conclusie is wat de gemeente met uw zienswijze gaat doen. De door u ingediende 
zienswijze kan aanleiding geven om het bestemmingsplan te wijzigen, of 
gedeeltelijk te wijzigen of niet te wijzigen. 
 
Als u een zienswijze heeft ingediend heeft u inmiddels een brief ontvangen van de 
gemeente over de hoorzitting. Op donderdag 20 juni 2013 werd de openbare 
hoorzitting gehouden, in de Heijezaal van het Raadhuis van 14.00 tot 15.00 uur. 
Als u tijdens de hoorzitting uw zienswijze mondeling wilde toelichten, moest u dit 
telefonisch melden bij de raadsgriffie. Ook mocht u de hoorzitting als toehoorder 
bijwonen.. Meer informatie over het vaststellen van het bestemmingsplan kunt u 
vinden op de website van de gemeente. 
 
Na vaststelling van het bestemmingsplan door de Raad wordt het vastgestelde 
plan (weer) ter inzage gelegd. Hiermee is in principe het bestemmingsplan voor de 
gemeente afgerond. Maar als u een zienswijze heeft ingediend en u bent het niet 
eens met de conclusie van de gemeente over uw zienswijze, dus uw zienswijze 
wordt niet toegekend, dan kunt u beroep doen bij de Raad van State. 
 
Als tegen het bestemmingsplan beroep wordt ingesteld (dus mensen die een 
zienswijze hebben ingediend gaan in beroep tegen het bestemmingsplan bij de 
Raad van State) maar niet binnen de beroepstermijn een verzoek om voorlopige 
voorziening bij de Raad van State wordt gedaan dan treedt het bestemmingplan 
direct na de beroepstermijn (dat is zes weken na het (opnieuw) publiceren in het 
Witte Weekblad (Informeer) en op de website van de gemeente) in werking. 
 
U kunt er dus voor zorgen dat het bestemmingsplan niet in werking treedt door 
een voorlopige voorziening aan te vragen bij de Raad van State. Let u wel op, aan 
een voorlopige voorziening en een beroep bij de Raad van State zijn wel kosten 
verbonden. 
 
 

 
Zienswijze dorpsraad 
Ook de dorpsraad heeft haar zienswijze kenbaar gemaakt aan de gemeente. Deze 
brief hebben wij op de website gezet.  
De zienswijze ging over het feit dat in het ontwerpbestemmingsplan geen 
mogelijkheid is opgenomen om de Raasdorperweg om te leggen, zodat de 
overlast van de bewoners in Lijnden kan verdwijnen. Door eerdere overleggen 
waren de dorpsraad en de bewoners van Lijnden ervan overtuigd dat de 
omlegging in het nieuwe bestemmingsplan zou worden opgenomen. 
 
Reactie gemeente: 
“Tot enige jaren geleden was uitbreiding van bedrijven een onderdeel van de visie 
die wij voor Lijnden hadden. Omdat dit een toename van vrachtverkeer tot gevolg 
zou hebben, is onderzoek gedaan naar een mogelijke omlegging van de 
Raasdorperweg. Nadat de provincie Noord-Holland in 2008 het Streekplan 
gewijzigd heeft vastgesteld en in 2010 de Provinciale Ruimtelijke Verordening 
Structuurvisie (PRVS), behoort een uitbreiding van bedrijven in dit gebied echter 
niet meer tot de mogelijkheden. Het gebied ten westen van de kern (langs de 
Raasdorperweg) is in de PRVS opgenomen als een gebied voor gecombineerde 
landbouw en is tevens aangemerkt als Rijksbufferzone. Op basis van het 
provinciale beleid is verdere verstedelijking op deze gronden niet toegelaten. Een 
omlegging van de Raasdorperweg is daarom niet meer aan de orde.” 
 
Conclusie gemeente: 
“De zienswijze geeft geen aanleiding het bestemmingsplan te wijzigen.” 
 
De dorpsraad zal geen beroep doen bij de Raad van State, noch een voorlopige 
voorziening aanvragen bij de Raad van State. 
 
 
Nieuws van de dorpsraad ook op www.dorpsraadlijnden.nl 
 
 
 

 

Jaarvergadering 
Woensdag 3 juli om 20.00 uur 

In de Vluchthaven, Schipholweg 649. 

Iedereen is van Harte Welkom! 
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Nieuws	van	de	dorpsraad	
 
Uitnodiging Jaarvergadering over 2012 
Wij nodigen u uit voor de Jaarvergadering 
De jaarvergadering zal worden gehouden op woensdag 
26 juni in de Vluchthaven. Inloop vanaf 19.30 uur. We 
beginnen om 20.00 uur. 
De agenda is opgenomen in deze Boeselijn. Hierin kunt 
u al lezen dat er drie bestuursleden afscheid nemen. In november 2012 is 
tussentijds onze secretaris, Joop Baars, gestopt. Het secretariaat is overgenomen 
door Inge Visser. Zij is op de vorige jaarvergadering gekozen als bestuurslid. 
 
Met ingang van deze jaarvergadering stoppen helaas na jarenlange inzet 
Louis van Daalen als bestuurslid, penningmeester en webbeheerder  
en Kasia van Daalen als bestuurslid en notuliste.  
 
Wij zoeken nieuwe bestuursleden 
Een bestuurslid tevens penningmeester; 
Een bestuurslid (die eventueel ook kan en wil notuleren, of dit wil proberen);  
Nog meer bestuursleden zijn natuurlijk ook welkom. 
 
Wilt u meer weten over wat het inhoud om bestuurslid en/of penningmeester te 
worden van de dorpsraad, neemt u dan gerust contact op met één van de leden 
van de dorpsraad of met het secretariaat (Inge Visser). Dit laatste kan via email: 
secretaris@dorpsraadlijnden.nl of telefonisch op nummer: 023- 5552150 (graag 
tussen 18.00 en 20.00 uur). 
 
En wij zijn op zoek naar iemand die de website van de dorpsraad wil bijhouden. 
Een webbeheerder dus 
Hiervoor hoef je geen bestuurslid te zijn. Het is voldoende als je weet wat een 
website is en weet hoe je hierop iets kan veranderen. De informatie die op de 
website moet komen krijg je doorgemaild van Inge Visser (secretariaat van de 
dorpsraad). Ook als je hierover iets wilt weten kun je contact opnemen met Inge 
Visser van het secretariaat, email: secretaris@dorpsraadlijnden.nl of telefonisch 
op nummer: 023- 5552150 (graag tussen 18.00 en 20.00 uur), of met Jos Weel via 
telefoonnummer: 023- 5551264. 
 
Vergaderdata bestuur dorpsraad 
Het bestuur van de dorpsraad vergadert in 2013 in principe iedere laatste 
woensdag van de maand vanaf 19.30 uur. We doen ons best om de vergadering 
zoveel mogelijk in de Boeselijn en op onze website (www.dorpsraadlijnden.nl) te 
vermelden. 
 

 
Witte Weekblad 
De gemeentelijke informatie die van belang is voor de inwoners van de gemeente 
wordt het laatste jaar gepubliceerd in het Witte Weekblad. Onder de naam 
Informeer. Dit is het gedeelte achterin het Witte Weekblad, waarvoor u het krantje 
dus om moet draaien om van achteraf weer verder te kunnen lezen. 
Het is van belang dat iedereen in de gemeente Haarlemmermeer deze informatie 
ook te lezen krijgt. Daarom is het dus belangrijk dat overal in de gemeente het 
Witte Weekblad goed wordt bezorgd. Is dat niet het geval en ontvangt u het Witte 
Weekblad niet of niet regelmatig (iedere week) geeft u dit dan door. 
 
Dit kunt u doen op: www.geenkrantgehad.nl of www.dichtbij.nl (beiden gratis) 
U kunt ook bellen naar telefoonnummer: 088-8248240 op donderdag, vrijdag of 
maandag tussen 10.00 en 16.00 uur. Hiervoor geldt het lokale tarief. 
Als u op www.geenkrantgehad.nl of via 088-8248240 voor donderdag 17.00 uur 
aangeeft dat het Witte Weekblad van die week niet is bezorgd, ontvangt u de krant 
alsnog. 
 
Overigens is Informeer ook te vinden op de website van de gemeente 
Haarlemmermeer, www.haarlemmermeer.nl/gemeente. 
 
Schouw 
De gemeente heeft aangegeven binnenkort een schouw te willen houden in en 
rond Lijnden. 
Tijdens een schouw worden gemeenteambtenaren en vaak ook een aantal 
wethouders en raadsleden, soms zelfs de burgemeester, door een gebied 
rondgeleid door inwoners van dat gebied (in dit geval een aantal leden van de 
dorpsraad). Tijdens de rondleiding worden de mensen van de gemeente gewezen 
op de punten in het gebied die verbeterd kunnen worden. Weet u verbeterpunten 
laat het dan weten aan de mensen van de dorpsraad. Natuurlijk laten wij ook 
direct de mooie punten van Lijnden zien. Dus ook die mag u ons laten weten. 
 

Wilt u graag bij de “schouw” of rondleiding aanwezig zijn, laat het ons dan ook 
even weten. De schouw zal waarschijnlijk op de fiets plaatsvinden. De datum en 
tijd zijn nog niet bekend.  
Uw verbeterpunten en mooie punten kunt u melden bij Jos Weel (023-5551264) of 
via het secretariaat, Inge Visser, (023-5552150 tussen 18.00 en 20.00) of per mail: 
secretaris@dorpsraadlijnden.nl  
 
Klaverjassen op zondag heeft zomerstop 
Op 8 en 22 september en vanaf oktober weer iedere 2e en 4e zondag van de 
maand is er klaverjassen in de Vluchthaven van 13.00 tot 17.00 uur. Kosten zijn 
3,50 euro per persoon per keer. Meer informatie hierover kunt u krijgen via Jos 
Weel (023 -5551264 )  
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Geluidsmeetpunten	geruisloos	verdwenen 
 
Het 10 jaar geleden als eerste in de Haarlemmermeer geplaatste meetpunt van 
Geluidsnet is niet meer. Alle meetpunten zijn verdwenen. Ons meetpunt verdween 
als laatste en heeft nog ruim 6 weken als enige meetpunt in de Haarlemmermeer 
op de geluidskaart gestaan.  
 
 

 
56: Laatste meetpunt in de Haarlemmermeer, vorige week 

 
Ik heb nog enige tijd de hoop gekoesterd dat er vanuit Lijnden een bijdrage vanuit 
de bevolking zou komen om het meetpunt in stand te houden. Uiteindelijk hebben 
wij destijds ook gekozen voor particulier initiatief om het meetpunt in Lijnden te 
krijgen. Daar is nauwelijks op gereageerd. Geluidsnet heeft daarop het meetpunt 
weg laten halen, nadat ik de apparatuur had gedemonteerd. De gemeente zet 
haar kaarten op NOMOS (van Schiphol). Uit een rapport in 2011 zou gebleken zijn 
dat beide systemen elkaar niet veel ontlopen.   
 
Ik heb hiertegen bezwaar gemaakt, omdat de manier van presenteren van 
NOMOS de indruk zou wekken dat alle geluiden ook worden vastgelegd. Dat is 
niet zo. Er is een drempel van 65 dB(A). Bovendien geeft NOMOS geen Lden 
waarden, zodat een vergelijk met “ons”  handhavingpunt niet mogelijk is.  
 
 

De gemeente onderschrijft mijn bezwaar, maar stelt niet langer bereid te zijn de 
Haarlemmermeerse meetpunten te financieren (kosten 23.000 Euro per jaar + 
3000 Euro voor de jaarrapportage). 
Verder stelt de gemeente dat de samenwerking met Geluidsnet te wensen 
overliet. De gemeente moest zelf contact opnemen bij defecten of storingen. Uit 
eigen ervaring kan ik in elk geval melden dat wij altijd keurig over het reilen en 
zeilen van ons meetpunt werden ingelicht. Ik deel op dit punt dus de mening van 
de gemeente niet.  
Echter bij gebrek aan middelen houdt ook voor mij de zaak op. NOMOS heeft 
toegezegd met een vernieuwde website te zullen komen, waarop de 
geïnteresseerde zelf rapportages kan samenstellen.  
Rest ons nog het vaste draaipunt tussen Zwanenburg en Lijnden. Achter de 
schermen wordt hier nog over overlegd. De Focusgroep parallel starten is al lange 
tijd niet meer bijeengeroepen. De verwachting is dat dit in de loop van het jaar 

gaat gebeuren. Misschien 
komt er dan meer 
duidelijkheid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Daar gaat ie dan, na 10 jaar 
onafhankelijk meten. 
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Genesius	
Ja, en dan ineens wordt je gevraagd een stukje te schrijven voor alle trouwe fans 
van Genesius... de zomer is net begonnen, gisteren eigenlijk en iedereen is vrolijk! 
 
Eerst zal ik mijzelf even voorstellen, ik ben Annet Meijer, 48 jaar en sinds een paar 
maanden voorzitter van de toneelvereniging Genesius. 
Van Monique Thomas heb ik het stokje overgenomen, na heel veel jaren van haar 
inzet voor de club, werd het tijd voor een ander op deze post. 
We hebben hier met elkaar over gesproken en zelfs verkiezingen gehouden.  
Ik ben inmiddels 14 jaar lid, met veel plezier en ik hoop dat ik hetzelfde voor de 
club kan betekenen als Monique. 
 
Ik ben moeder, getrouw met Gerard Meijer die altijd het licht verzorgd en heb 3 
pubers. Ik werk full time als sociaal psychiatrisch verpleegkundige in de GGZ met 
jongeren en in de crisisdienst en doe dit al veel jaren met veel enthousiasme en 
voldoening. 
Mijn man heeft een eigen bedrijf in zonnepanelen. 
Toneelspelen is m’n hobby en het leukste vind ik het gemêleerde gezelschap en 
alle trouwe fans.... 
 
Genesius heeft even vakantie, maar ondertussen zijn de rollen alweer verdeeld 
voor het nieuwe stuk. Dus een aantal van ons zijn al met hun teksten bezig..... 
 
Het stuk heet: "Boer zoekt vrouw", dat leek ons wel toepasselijk.  In deze tijd van 
crisis, wilden we gewoon een leuke klucht gaan spelen met grappige momenten!  
 
Boer zoekt vrouw zie je op t.v, op de film, wat is er nou zo bijzonder aan?  
Lees hieronder de inhoud van het stuk en dan kunt u zelf uw mening vormen, wij 
zagen het wel zitten. In dit toneelstuk maken we kennis met Bertus, een enigszins 
wereld-vreemde, verstokte vrijgezel die nog steeds bij zijn ouders op de hoeve 
woont.Genoemde hoeve wordt al sinds vier generaties bewoond door de huidige 
familie.  
 
De ouders van Bertus hebben slechts één diepgewortelde wens. Ze hopen dat 
zich ooit nog eens een vijfde generatie op de boerenhoeve mag aandienen. Maar 
aangezien Bertus de enige zoon is en zijn medewerking helaas onontbeerlijk is, 
lijkt het erop dat deze wens altijd een wens zal blijven. 
Zijn moeder, Neeltje, legt zich echter niet zomaar neer bij het schijnbaar 
onvermijdelijke. De truukendoos gaat open, wat tot de meest onverwachte, 
krankzinnige situaties leid. Alle bemoeienissen van Neeltje ten spijt, lijkt het erop 
dat Bertus voor altijd als vrijgezel door het leven zal gaan.  
Of toch niet...? 
 

 
Kortom weer een lekker ouderwets stuk. Bertus wordt gespeeld door Jan Baars. 
Krelis door Jerry Vroege, terug van weggeweest en nu weer een keertje meedoet.. 
Neeltje: Aafke Stokman.  Wiebke: Danique van den Bergh. Liza:  Cheryll van 
Bergen, nieuwe ster aan het firmament. Jeanette: Nora Steenwijk. Edith: Jolanda 
de Meijer. Rebecca: Loes Passchier.  
 
En dat alles onder de bezielende leiding van de regisseur Wybe van Est. 
  
De uitvoeringen zijn 23 en 30 november, dat is nog een eindje weg, maar dan kunt 
u het vast in uw agenda noteren....  
Wij rekenen op uw komst.... 
 
Nu gaan we nog even genieten van een heerlijke zomer en we hopen dat u ook 
een fijne zomer heeft! 
 
Vriendelijke groet  
Annet Meijer,  
voorzitter Genesius. 
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De	Koningslinde	
 
Afgelopen week (eind april, red) reed ik over de hoofdvaart, toen ik in het perk op 
de hoek van de Raasdorperweg een stuk grond omgewoeld zag liggen. Ik dacht 
nog: “wat moet hier nu weer gebeuren?”. Nou dat werd een paar dagen later wel 
duidelijk. 

 
Donderdagavond (25/4, red) leegde ik de 
brievenbus, en daar tussen de blauwe 
brieven (ja, de inhuldiging moet toch worden 
betaald, dit even voor de republikeinen onder 
ons) zat een oranje briefkaart. Ik dacht eerst, 
zeker weer reclame om iets goedkoops aan 
te schaffen voor Koninginnedag. Maar nee, 
het bleek een uitnodiging te zijn voor het 
aanwezig zijn bij het planten van een 
koningslinde aan Raasdorperweg. 
 
Even een stukje geschiedenis over de 
koningslinde. Ons land heeft een traditie om 
bij troonswisselingen of bij de geboorte van 
mogelijke troonopvolgers linden te planten. 
Het planten van een boom bij een bijzondere 
gebeurtenis is een eeuwenoud gebruik, veel 
monumentale bomen in Nederland danken er 

hun bestaan aan. 
Dat hiervoor voor een lindeboom is gekozen komt omdat de linde bekend is als de 
boom van de vruchtbaarheid, liefde en lang leven.  
De eerste koningslinde dateert uit 1880 voor de geboorte van Wilhelmina, en de 
laatste dateert uit 2004 voor de geboorte van prinses Amalia. 
 
Genoeg over vroeger, op naar onze eigen lindeboom. Op de oranje uitnodiging 
werd 27 april als datum geannonceerd (moet wel een beetje in stijl blijven), de 
verjaardag van onze aanstaande Koning. Om 11:00 uur moesten de festiviteiten 
plaatsvinden.  
 
Een traditie die zo zelden voorkomt, ik dacht daar wil ik wel even bij zijn. Als de 
volgende kroning weer 33 jaar op zich laat wachten, ben ik er misschien wel niet 
meer. Dus zo zeldzaam, daar moet je bij zijn geweest. 
Aangekomen op het festivalterrein (hierover later meer) bleek er al flink wat 
belangstelling te zijn van jong en oud uit Lijnden, en de mensenmassa bleef 
gestaag groeien. Je kon de siddering merken bij de bezoekers voor zoiets 
speciaals. Iedereen was druk in de weer met camera om het één en ander vast te 

leggen voor het nageslacht.  
Ik had begrepen van de voorzitter van de dorpsraad dat geprobeerd was om Zijne 
Koninklijke Hoogheid Willem Alexander zelf te strikken om de linde te planten. 
Echter hij bleek niet in de gelegenheid te zijn wegens andere bezigheden.  
De dorpsraad is natuurlijk niet voor één gat te vangen. Ze kwamen met een 
uitstekende vervanger uit de hoge hoed: de oudste inwoner van Lijnden, ome Jan 
Markus.  
Gezien zijn leeftijd leek het handig hem hierbij te assisteren. Hiervoor bleek de 
wethouder van sociale zaken van de Haarlemmermeer, de heer Bak, bereid 
gevonden te zijn. 
De locatie was leuk versierd met een opblaas “Vluchthaven”. Er was koffie en 
thee, een oranje tompoes of een oranje soes. Het was weer prima geregeld. 
De dorpsraad voorzitter begon met een korte toespraak, waarin de traditie van de 
koningslinde uit de doeken werd gedaan. Tevens werd wethouder Bak nog even 
te kennen gegeven zich in Hoofddorp in het college wat meer druk te maken over 
Lijnden en zijn beslommeringen. 
Nu even, zoals beloofd, terugkomend op de suggestie van festival-terrein, in zijn 
toespraak beloofde de dorpsraadvoorzitter in de toekomst festiviteiten te 
organiseren onder de koninglinde. Ik heb al visioenen over een soort Woodstock 
of iets van Pinkpop.  
Maar dat zal hij wel niet bedoeld hebben. Er zijn immers al eens een aantal keren 
op het zelfde terrein een brunch georganiseerd. Dus wordt het dan toch nog een 
soort festivalterrein. 
Het begon nu toch wel tijd te worden om de 
linde te gaan planten. Een woordje nog van 
wethouder Bak over hoe trost hij was om in 
Lijnden een koningslinde te mogen planten. 
Eindelijk was het dan zover, de wethouder 
samen met ome Jan hebben de linde geplant, 
waarna een ieder zijn steentje kon bijdragen 
door een schep grond aan de boom toe te 
voegen.  
Al met al staat de linde er prachtig mooi bij. Er 
zal ook nog een koperen gedenk-plaat bij de boom komen. De marmeren 
gedenksteen lag er al voor klaar. 
Als afsluiting van de festiviteiten was er voor iedereen nog een oranje bittertje te 
nuttigen. Nou ja, één bittertje… Je kon merken dat de mensen blij waren dat er 
weer eens wat te beleven en te drinken was, want de bittertjes vloeiden rijkelijk.  
Al  met al een leuke zaterdagmorgen, met best wel aardig mooi weer. Het was ook 
leuk om na zo‘n lange winter weer eens een groot deel van de Lijndenaren te zien 
en te spreken. En we zijn weer een mooie boom rijker in ons dorp, en nu op naar 
de volgende koningslinde. Maar dat zal nog wel even duren. 
 

Maarten Worm 



_______________________ ________________________                      ______________________ _________________________ 
 

Oud	doet	wijs	
 
Wanneer u dit leest zijn wij al op vakantie. We sloten het seizoen af met een 
ledenvergadering. Onze voorzitter Berend, had zowel goed als minder goed 
nieuws. Ondanks de crisis hoeft gelukkig de contributie niet verhoogd te worden. 
De kascontrole is ook geregeld en goedgekeurd, en er waren leden die nieuwe 
kaartspellen aanvroegen. Daar zal in september voor gezorgd worden. 
 
Aan het eind van het seizoen kijken we wie op de eerste, de vijfde, de tiende en 
vijftiende plaats in het totale klassement is geëindigd. Het zogenoemde 
puntenspel. Dat is weer eens een andere manier om kans te hebben op een prijs. 
 
De uitslag: 
Op   1 Berend Joustra     
Op   5 Henk Eikelenboom    
Op 10 Cris van Es 
Op 15 Jan Meegdes 
 
Joop Bleiswijk had over het hele seizoen 22 marsen gescoord en was daarmee 
winnaar. 
Zoals u ziet geeft de voorzitter het goede voorbeeld. 
 
Tijdens de boerenkoolfuif van januari 2011 had de heer Jan Markus een 
tentoonstelling verzorgd van de door hem gemaakte miniaturen. 
Het zijn oude boerenkarren, werktuigen en dergelijke. 
Wij hoorden dat het Historisch museum in Hoofddorp zijn prachtige verzameling 
heeft opgenomen. Zo kan iedere bezoeker van deze pronkstukjes genieten. 
 
Wij hopen elkaar in goede gezondheid weer te zien in september na een fijne 
vakantie. 
 
Wil Blauwhoff 
Oud doet wijs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



_______________________ ________________________                      ______________________ _________________________ 
 

Vos	Handbal. 
 
Zo, het seizoen zit er weer op. Een seizoen dat 3 kampioen heeft opgeleverd.  
De dames 2, Dames C-jeugd en de D-Jeugd. 3 teams kampioen op een totaal van 
7 teams is een uitstekende score. We zijn dan ook super trots op dit resultaat.  
 
Afgelopen weekend hebben we dit dan ook gevierd op ons jaarlijks jeugdkamp. Dit 
jaar hebben we ons kamp in Leusden opgeslagen en was het thema leger.  
Op vrijdag avond zijn we die kant op gereden en nadat alle tenten ingericht waren, 
werden de kinderen geblinddoekt “ontvoerd” en moesten ze na wat omzwervingen 
het kamp terug zien te vinden. 
 
Zaterdag ochtend zijn we op bezoek geweest bij een boer waar de koeien 
gemolken mochten worden, kalfjes eten gegeven konden worden en waar nog een 
speurtocht is gehouden. Terug op het kamp was het tijd om nog ff van de 
zeephelling te gaan en na de BBQ was het tijd voor de bonte avond / miss VOS 
verkiezing.  
Tegen middernacht was het tijd voor de enge draad. Dat is een spel waarbij een 
draad door het bos wordt gespannen die de kinderen moeten volgen. In de buurt 
van de draad zitten 
dan wat vermomde 
begeleiders die de 
kinderen laten 
schrikken, altijd 
goed voor veel 
gegil. 
 
Zondag zijn we bij 
een meer in de 
buurt geweest waar 
we lekker konden 
zwemmen en voet-
ballen op het strand.  
Al met al was het 
weer een super 
geslaagd weekend. 
 
Met een fijne-
zomer-vakantie-
groet van 
VOS 
 

 



_______________________ ________________________                      ______________________ _________________________ 
 
 
 

Wij	feliciteren	
 

 
Getrouwd op                          

31	–	5	–	2013	

Maaike	Ris		&		Sven	de	Smit	
Zij hebben dat gevierd met een prachtig dans-feest 

 

Wij	wensen	jullie	Veel	Geluk	samen!!	
 

 
 

 



_______________________ ________________________                      ______________________ _________________________ 
 

GESLAAGD	
 
Het was weer een spannende tijd, de examens 
gemaakt, maar nog onbekend wat het resultaat zal zijn. 
Ook hebben velen nog een dag extra moeten wachten 
op het bericht ivm de examenfraude in Rotterdam. Maar 
uiteindelijk was er voor iedereen DE UITSLAG!! 
 
Vrolijke vlaggen wapperden op het dorp om uiting te 
geven aan de blijdschap van een afgeronde opleiding. 
We zagen vlaggen bij: 
 
Babet Kortlevers Zij is geslaagd voor het VWO examen profiel Economie 

en Maatschappij aan het Hervormd Lyceum West.  
In september begint ze haar studie universitaire Pabo, 
dat is met pedagogiek, aan de HvA - UvA. 

 
Leroy Celie  Is geslaagd voor VMBO basis aan de Hubertus 

Vakschool in Amsterdam. Hierna gaat hij een twee 
jarige opleiding voor Kok & Gastheer volgen bij de 
ROC Hotelschool en Toerisme Da Costa in 
Amsterdam 

 
Mitch de Bruin  Hij behaalde zijn diploma VMBO-T profiel economie 

aan de Daaf Gelukschool in Haarlem (Haarlem 
College). Zijn vervolgstudie is International Marketing 
& Communications aan het MBO College Amstelland 
in Amstelveen. 

 
Sander Dikkes  is geslaagd voor de opleiding werktuigbouwkunde en 

heeft nu een baan bij Baars Cipro in Lijnden. 
 
Yolanthe Cornelisse Is in februari afgestudeerd als muziektherapeut met 

een afstudeeronderzoek naar de rol van 
muziektherapie bij ouderen met dementie die kampen 
met onrust.  
Op haar diploma staat: 'Bachelor in Arts Therapies'. 

 

Allemaal	van	Harte	
Gefeliciteerd!!!!	

 

Geniet van een heerlijke, welverdiende vakantie en veel succes volgend jaar!! 
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